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  Ponieważ ostatnio pojawia się dużo tzw. autorów pomysłu wprowadzenia do polskiego
porządku prawnego skargi nadzwyczajnej przypomnę, że pomysł ten złożył na spotkaniu z
prezydentem A. Dudą tylko poseł Jerzy Jachnik który walczył o nią wraz z ś.p. posłem
Januszem Sanockim przez 10 lat. Skargę nadzwyczajną wspierała Zofia Romaszewska
prowadząca bezpłatne poradnictwo prawne w Kancelari Prezydenta. Jednak na końcu procesu
legislacyjnego została ona oskubana przez ministerstwo sprawiedliwości i przegłosowana w tej
oskubanej formie przez Zjednoczoną Prawicę. Dzisiaj jest w zasadzie fikcją a pokrzywdzeni
przez sądy i prokuratury są roszczarowani. Na 16 000 wniosków obywateli do RPO i
Prokuratora Generalnego sporządzono w ciągu 3 lat łącznie mniej jak 230 skarg do Sądu
Najwyższego. Ba okazuje się, że 3 kwietnia 2021 r. jej byt do spraw starych znika z porządku
prawnego a nierozpoznanych ok. 7000 wniosków obywateli o skargę nadzwyczajną pójdzie do
kosza.       Jak zaznaczył w GP z 2017 roku poseł Stanisław Tyszka, Kukiz'15 podoba się
koncepcja wprowadzenia instytucji skargi nadzwyczajnej, rozpatrywanej przez nową izbę Sądu
Najwyższego. Jak zauważył, było to proponowane przez posła klubu Kukiz'15 Jerzego
Jachnika.   

  Kliknij tutaj : czytaj więcej&nbsp;     

 1 / 1

https://www.wprost.pl/kraj/10075555/przedstawiciele-kukiz15-po-spotkaniu-z-prezydentem-to-nie-jest-zadna-reforma-sadownictwa.html?fbclid=IwAR2xD5VyFTv7QOXxGDWRRIXCh7GF6yKUHTUUBJDI5YXJ7cayZh7Vl4UV3_k

